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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. november 6.-án 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
  Kollár András képviselő 
  Katymári László képviselő 
  Komjáthi Gábor képviselő 
  Kökényné Hipszki Judit képviselő 
  Cselovszki László alpolgármester 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, Duhonyi József 
alpolgármestert és a jegyzőt. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi 
ülésen 7-fő jelen van, így a képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Kökényné Hipszki Judit, és Ivánszki Miklósné 
képviselőket, akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 

1.) Hatvan és környéke települési szilárd hulladék 
gazdálkodási fejlesztése társulás 2013. I-III. negyedéves 
költségvetés teljesítéséről szóló előterjesztés 
megtárgyalása. 

      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester   
 
2.) Pásztó Többcélú Kistérségi Társulás vagyonfelosztásáról 

szóló megállapodás tervezetének megtárgyalása. 
      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
3.) MLSZ országos Pályaépítési Program keretében kiírt „ 

műfüves futballpálya” pályázat benyújtásának 
megtárgyalása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 

 
4.) Bursa Hungarica ösztöndíj rendszerben történő 

részvételről szóló döntéshozatal. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 
 

1.)Hatvan és környéke települési szilárd hulladék gazdálkodási fejlesztése társulás 2013.   
I-III negyedéves költségvetés teljesítéséről szóló előterjesztés megtárgyalása. 
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Hrncsjár Mihályné: 

Az előterjesztést valamennyien megkapták, sőt már az előző ülésünkön is volt alkalmuk 
tanulmányozni. 
Szeretném megkérdezni, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás ezzel kapcsolatban? 
Amennyiben nincs, úgy javaslom fogadjuk el a háromnegyed éves beszámolót az 
előterjesztésnek megfelelően változatlan formában. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
139/2013.( XI. 6) számú képviselő-testületi határozata: 

    / Hatvani Hulladékgazdálkodási társulás I-III negyedéves 
                                        Beszámoló/ 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodási Fejlesztése Társulás ezen határozat mellékletét 
képező 2013. I-III. negyedévi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámolót. 
2./ Felhatalmazza a  polgármestert, hogy a társulási tanács ülésén az alábbiak szerint fogadja 
el. 
 
Bevételek összesen: 576.089 
Kiadások Összesen:  67.820 
Záró pénzkészlet: 508.269 
 
            Határidő: azonnal. 
 Felelős: polgármester 
 
 

2.)Pásztó Többcélú Kistérségi Társulás vagyonfelosztásáról 
szóló megállapodás tervezetének megtárgyalása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

A Vagyonfelosztásra vonatkozó megállapodás tervezetét mindannyian megkapták. 
Az anyaghoz kapcsolódik egy másik levél, melyet 12 polgármester aláírt, és a mai napon 
elküldtük Sisák Imre részére. A levél azt a tömören összefoglalt kérést tartalmazza, melyben 
leírjuk, hogy minden vagyonelem kerüljön a 26 település tulajdonába, lakosságszám aranyos 
tulajdoni hányaddal. 
Az én javaslatom az, hogy meg kellene várni, hogy mit válaszolnak erre a levelünkre. 
Ebben a hónapban lesz még egy ülésünk, november 25.-e környékén, addigra talán választ 
kapunk. 
Célszerű lenne a vagyonfelosztásban megállapodni november 30.-ig, hogy lássunk valami 
pénzt is ebből, hiszen a Vanyarci Önkormányzatnak a Kistérség a saját számításai alapján is 
több mint 2 millió forinttal tartozik. Ezen felül még 852.000 forint kifizetetlen számla is 
nálunk van, melyet azzal küldtek vissza, a társulás megszűnésekor, hogy a vagyonfelosztást 
követően a tényleges megszűnéskor egyenlítik ki. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 

Ezek hallatán szeretném megkérdezni, hogy a kistérség költségvetése rendben van? Mert ha 
igen akkor ez nem fordulhat elő. 
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Hrncsjár Mihályné: 

A fő probléma az, hogy a polgármestereknek és személy szerint nekem is az a véleményem, 
hogy nagyon nincs rendben, hiszen ahányszor üléseztünk annyiszor kaptunk a pénzügyi 
kimutatásokról táblázatokat, és ahányszor táblázatot kaptunk az annyi féle volt. Aki felmegy 
egyeztetni Pásztóra, annak megint más összeget mutatnak ki, és akit írásban tájékoztatnak, ott 
megint új összeg van. 
 
Várnai Ildikó: 

Jelen pillanatban itt most senki nem lát tisztán, hiszen volt olyan település akinek a kistérség 
kimutatása szerint tartozása állt fenn a kistérséggel szemben, majd amikor a polgármester 
elment Pásztóra a pénzügyesével, akkor kiderült, hogy a kistérség tartozik az adott 
településnek. 
A vagyonfelosztással kapcsolatban azért szeretném jelezni a testületnek, hogy a 
polgármesterek által fogalmazott és elküldött levélben foglaltakat, már tartalmazza az a 
vagyonfelosztásra vonatkozó megállapodás tervezet, amit az előterjesztéssel kiküldtünk. A 
probléma ott van, hogy nem elegendő, hogy tulajdonba adják az adott vagyontárgyat a volt 
tagönkormányzatoknak, hanem a tulajdonba adott vagyontárgy felértékelt értékét nem tudják 
elfogadni az aláíró polgármesterek. A tulajdon bejegyzést követné ugyanis a tulajdonrész 
megvásárlása, illetve megváltása, és egyáltalán nem mindegy, hogy például az épületből vagy 
az értékesíteni kívánt buszokból, mennyi összeget kap, mondjuk Vanyarc település. 
Azt magam egyáltalán nem értem, hogy a pénzügyi elszámolás miért függ össze a 
vagyonmegosztási megállapodás aláírásával. Szerintem ez semmiféle jogi magyarázattal nem 
védhető. Ha Pásztó város befizeti azt a felhalmozott tartozását a Kistérség felé, amivel a saját 
kimutatása szerint tartozik, akkor valamennyi olyan tagönkormányzat kifizethetővé válik a 
kistérség részéről, akiknek pedig a kistérség tartozik. Pénzügyi elszámolást ebben az évben le 
kellene zárni, és le is lehetne. Az némiképp zsarolásnak tűnik, hogy addig nem utalnak amíg a 
vagyonmegosztási megállapodást nem írjuk alá. 
 

Kollár András: 

Ez a megállapodás tervezet több szempontból is értelmezhetetlen. Itt van például, hogy 
Vanyarc Önkormányzatának a tulajdonába kerül az épület akármennyi hányada, majd ezt a 
tulajdonrészét ingyenes használatra átadja Pásztó városának. Egy másik bekezdésben meg azt 
írja, hogy megváltási árért ezt az épületrészt megvásárolja a Vanyarci Önkormányzattól. Most 
akkor hová tegyem ezt az egészet? Melyik az igaz? 
 
Várnai Ildikó: 

Jogos a felvetés, de még lehet cifrázni, mert ha mondjuk az igaz, hogy megvásárolják, akkor 
erre is kaptunk egy megállapodás I tervezetet, amelyben vételárként szerepel egy összeg, de 
kaptunk egy megállapodás II tervezetet, amiben megint egy másik, az előzőnél magasabb 
összeg szerepel. 
Tehát valami olyasmi döntést kellene hozni, hogy a megállapodás tervezetben foglaltakkal 
elviekben egyetért Vanyarc Község Önkormányzata, kivéve természetesen a térítésmentes 
átadást, de a megállapodás tervezetben feltüntetett összegeket nem tudja elfogadni, új 
értékbecslés alapján kell meghatározni a tényleges értékeket. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Mi eredetileg is úgy kezdtük a tárgyalásokat, hogy kérjünk fel egy másik értékbecslőt, de ezt 
a javaslatunkat nem fogadták el.  
Most már azért szorít az idő, mert ha nem születik megegyezés, akkor csak a bírósági út 
marad, és az senkinek sem jó. 
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Tehát, ha nincs több hozzászólás, akkor szavazásra teszem fel a kérdést. Ki az aki nem 
fogadja el Pásztó Város által megfogalmazott vagyonfelosztásra vonatkozó megállapodás 
tervezetet. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
140/2013.( XI. 6) számú képviselő-testületi határozata: 
           / kistérségi vagyonfelosztási megállapodás/ 
 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Pásztó város 
által megfogalmazott kistérségi közös vagyon felosztásáról szóló megállapodástervezetet 
ebben a formában nem fogadja el. 
 
2./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete a megállapodás tervezetben foglalt 
elvekkel egyetért, de a vagyontárgyak értékeként rögzítetteket nem tudja elfogadni, azok 
tényleges értékének megállapítására új értékbecslést javasol. 
 
3./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete térítésmentesen nem kívánja átadni 
a közös vagyonból lakosságszám-arányosan Vanyarc településre jutó jelentősebb értékkel 
bíró egyetlen vagyontárgyát sem.   
. 
 
            Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
 

       3.)MLSZ országos Pályaépítési Program keretében kiírt 
„ műfüves futballpálya” pályázat benyújtásának 
megtárgyalása. 

 
Hrncsjár Mihályné: 

Múlt héten pénteken a Nógrád Megyei MLSZ elnöke személyesen járt településünkön, és 
elmondta, hogy hogyan működik ez a pályázat, és a pályaépítés. A pályázat benyújtási 
határideje november 11.-e , ezért is volt fontos, a mai ülésünk soron kívüli összehívása. 
A pályázatot még ebben az évben el is bírálják, de a pályaépítés természetesen a következő 
évben kezdődhetne.  
 
 Kollár András: 

A pályázat benyújtása mellet meghozandó döntésünk, jelentős önkormányzati önrészt igényel, 
tehát mielőtt erről kezdenénk tárgyalni, van néhány hozzászólásom, illetve kérdésem. 
Vanyarc település a megtakarításait arra képezte, és tartalékolta, hogy az esetleges 
szennyvízberuházás során a lakossági önerőt, ezzel váltsa ki. 
Én arról hallottam, hogy azok az önkormányzatok, akik eddig felelősen gazdálkodtak, és nem 
szorultak konszolidációra, akkor azok az önkormányzatok ezt a pénzt visszakapják. Kérdésem 
az, hogy van-e már valamiféle konkrét kormányzati döntés ezzel kapcsolatban, vagy 
mindössze szóbeszéd? Továbbá, ha van erre valamiféle ígéret, akkor lesz-e realitása a 
szennyvízkérdés megoldásának a településünkön? 
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Hrncsjár Mihályné: 

Néhány napja beszéltünk a 2014-2020 közötti időszak fejlesztési terveiről. Itt elhangzott az is, 
hogy vannak járási szintű fejlesztések, és megyei szintű fejlesztések. A szennyvízberuházások 
országos szintű fejlesztési elképzelésekben szerepelnek. Jeleztük, és jelezzük folyamatosan, 
hogy Vanyarc településen a szennyvízkérdés megoldatlan, tudnak is róla, de hogy mikor lesz 
erre konkrét megoldás arra nem kaptunk választ. Jelenleg úgy néz ki, hogy a jövőben nem 
pályázati úton kapunk majd pénzt a fejlesztéseinkre, hanem a most benyújtott fejlesztési 
elképzeléseinket vizsgálják meg, és ez alapján döntik el, hogy mit tudnak támogatni, és 
milyen ütemben. Tehát ha lesz szennyvízberuházás, azt 100%-ban támogatják majd, és nem 
kell hozzá önerő.   
 
Komjáthi Gábor: 

Kollár András képviselő társam azért kérdezett erre rá, mert, az Önkormányzat tartaléka a 
szennyvízberuházás megvalósítására lett félretéve, és nem másra. 
A másik problémám, hogy a koncepció elfogadásakor senki nem beszélt itt műfüves pályáról. 
A 2013. évi költségvetésünk sem tartalmaz ilyen tételt. Annak függvényében, hogy több mint 
40. milliót elvontak már a falutól az idei évi támogatásból, nem is tartom megvalósíthatónak 
ekkora önerő vállalását. Abszurdum ez az egész pályázat. Itt 10 millió forint önerő 
vállalásáról van szó. Nem tartom felelős döntésnek, ha ezt vállaljuk. Örülni kell, hogy 
egyenlőre működő képesek vagyunk. 
 
Cselovszi László: 

A költségvetés elfogadásakor, a sportöltöző felújítása sem szerepelt a költségvetésben, 
egyszerűen azért, mert akkor még, a pályázat nem került kiírásra. 
Emiatt, nem lehet egy olyan lehetőséget elutasítani, ami az iskolánk szerves részét is 
képezheti, hiszen az ott tanuló gyermekek akkor is a mi gyermekeink, ha az iskola fenntartói 
jogát átvette az állam. Arról nem is beszélve, hogy a műfüves pálya megvalósulása esetén a 
Vanyarci Iskola kerül olyan előnyös helyzetbe, amivel az iskolabezárások során biztosan nem 
ezt az intézményt akarják majd megszüntetni. 
Én ezt nagyon fontosnak tartom, és egyáltalán nem érzem, hogy ezzel a felelős gazdálkodást 
nem valósítanánk meg. 
 
Duhonyi József: 

Ahogyan a költségvetésünket a testület alkotta, úgy azt a döntést is a testület hozta, hogy 
folyamatosan figyeljük a megjelenő pályázati lehetőségeket, és amennyiben olyan pályázati 
lehetőséget találunk, ami a település érdekét szolgálja, akkor azon indulunk.  
Egy műfüves pálya, nem összehasonlítható egy nyírt füves pályával, hiszen ebben a 
vízelvezetéstől kezdve a világításon át minden más kapcsolódó infrastruktúra is benne van. 
Tehát ezen mondjuk, egy esőzés után fél órával már lehet játszani. 
Ezt nem csak focipályaként lehet használni, ezen a tenisztől kezdve minden más 
sportrendezvényt is meg lehet tartani. Az iskolai ünnepélyektől kezdve az óvodai játékokon át 
a táboroztatásokig mindenre lehet majd használni. Valahol el kell kezdeni. 
Ha a településünk elindult egy olyan irányba, hogy kultúrházat építünk, Mária úthoz, geo 
parkhoz kapcsolódunk, akkor ez a beruházás ehhez szorosan kapcsolódik. Erre az 
óvodásoknak, iskolásoknak, és a falu minden lakójának szüksége van. 
 
Ivánszki Miklósné: 

Én úgy gondolom, hogy bár ez a pénz nagyon sok, és az is igaz, hogy a költségvetésünk 
szűkös, de ez a beruházás nagyon sokat hozna a falunak. Alpolgármester Úrral egyetértek. 
Arról döntöttünk, hogy ha olyan pályázati kiírást találunk, ami a falunak jó, azon indulunk. Ez 
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a beruházás a falunknak jó. Az iskolánk ugyan már nem a mi fenntartásunkban működik, de a 
benne tanuló gyermekek, Vanyarciak. Ezt nem szabad elfelejtenünk. Ahhoz, hogy a 
gyermekeinket heti öt testnevelés órában baleset nélkül sportoltatni tudjuk, igenis szükségünk 
van a műfüves pályára. Ha azt akarjuk, hogy ne vigyék el a gyerekeinket egy másik iskolába, 
hanem ide hozzanak más gyermekeket is akkor nekünk olyan körülményeket kell 
biztosítanunk, hogy erre joggal tarthassunk igényt. Az épületünk megfelelő, és jól felszerelt, 
ha a kiszolgáló létesítményeket is megfelelő szintre hozzuk, akkor minden esélyünk meglesz 
arra, hogy ne zárják be Vanyarcon az iskolát, hanem itt legyen a központi iskola. 
 
Bacskai Gábor: 

Én is azt szeretném kiemelni, hogy ez a pálya, nem csak egy tevékenységre alkalmas, hanem 
nagyon sok mindenre. A jövő évben, ha este 6 óráig is tartunk testnevelés órát, akkor sem 
jönnek ki az óraszámok, mert a tornaterem nem elegendő ennyi órában ennyi osztálynak 
testnevelés órát tartani. 
 
Duhonyi József: 
Ha csak 2 olyan óvodás, vagy 3 olyan iskolás lesz, aki más településről azt mondja, hogy 
Vanyarcra szeretne járni inkább mert ott olyan pálya van amiről eddig még nem is álmodott, 
akkor már megérte az egész. 
 
 Kökényné Hipszki Judit: 

Én is ide jártam, és a lányom is idejárt, ebbe az iskolába. Tudom, hogy a meglévő pálya 
balesetveszélyes, tehát engem nem kell meggyőzni. Én már előre is gondolkodtam. Ha 
megépül ez a pálya, akkor akár bérbe is lehet adni.  
 
Duhonyi József: 

Dél Nógrádba eddig egy ilyen épült, a másik lenne a miénk. 
 
Herceg Károly: 

Szerintem is merjünk nagyot álmodni. Ha annak idején nagyobbat mertünk volna álmodni 
akkor a szálláshelyünk is 4 évszakos lenne, és akkor sokkal többen vehetnék igénybe és 
nagyobb bevételünk lenne. Ezt a pályát olyan helyen szeretnénk felépíteni, ahol a meglévőre 
úgy is költenünk kellene, hiszen ebben az állapotában már balesetveszélyes. Akkor már 
érdemesebb a pénzt ara fordítani, ami minden szempontból tökéletes lesz. 
 
Komjáthi Gábor: 

Lehet itt óhaj-sóhaj, én ezt megértem, de például még nincs befejezve a művelődési ház sem. 
Még ahhoz is kell önerőt beletenni, akkor miből fogjuk azt kifizetni? 
Az, hogy mi ilyen helyzetben vagyunk, az azért van, mert az elődeink felelősen 
gondolkodtak. Ha most mi mindent elköltünk, akkor a következő testületnek semmi nem lesz 
a kezében. 
 
Katymári László: 

Én annak a híve vagyok, hogy ha megismerjük a múltunkat, akkor megértjük a jövőnket is. 
Ezt azért mondom, mert egy jó két hónappal ezelőtt elkezdtük, elkezdtem Vanyarc múltjával 
foglalkozni, a jegyzőkönyvek alapján. Tanács, VB, és párbizottsági jegyzőkönyveket 
olvastam. Amit én leszűrtem ebből, az az, hogy ebben a faluban a lakosoknak mindig volt 
ötletük, és volt kezdeményezésük. Nagyon sok felajánlást tettek, de nem volt, illetve ritkán 
volt olyan személy, aki ezeknek a kezdeményezéseknek az élére állt. 
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Mire gondolok? Az ötvenes évektől kezdve, jegyzőkönyvbe van rögzítve járdásítás, 
fürdőépítés, villamosítás. Ezek mind felmerültek. A lakosság óriási összegeket felajánlott, 
csak legyen iskola. Ezeknek, nem volt, aki élére álljon. Ez a lényeg most is, hogy van 
lehetőség nekünk dönteni. Ha élére tudunk állni bárminek, akkor maximálisan meg kell 
ragadni a lehetőséget. Volt egy hosszú időszak, a rendszerváltást követő rekreatív időszak. 
Most ha van lehetőségünk, akkor adjunk a falu lakosságának egy kis fényt az alagút végén, 
hogy igen, ez a falu olyan amilyen, de viszont a vezetőik tudnak utat mutatni. Én maximálisan 
támogatom ezt a projektet. 
 
Kollár András: 
A pályázat benyújtását, mindenképpen támogatom. Amikor a kultúrház építésének 
nekifogtunk, akkor Komjáthi Gábor képviselő társam hasonló gondolatokat sorolt fel. Nem 
véletlenül kérdeztem, a szennyvízzel kapcsolatos felvetésemet. A mindenkori 
önkormányzatok arra spóroltak, és azért tettek félre minden fillért, még a lekötött betét 
kamatait is tőkésítették, hogy a szennyvízberuházáshoz szükséges lakossági önerőt ezzel 
kiváltsák. Erre most már nem lesz szükség, tehát innentől kezdve, nincs mire várni. 
Elsősorban Komjáthi Gábort szeretném megnyugtatni. Az, hogy mi lesz holnapután, azért 
nem tartozol felelősséggel. Egyenlőre, ami lehetőség van, és jó lehetőség, azt próbáljuk meg 
kihasználni. 
Katymári Úr hozzászólásához pedig: Voltak kezdeményezések, igen. Jók is voltak, meg 
rosszak is voltak, de az is tény, hogy embereket, szennyvízkérdésben emberek próbáltak 
bizonyos szinten megnyomorítani. Ezen is tessék gondolkodni. 
A pályaépítést támogatom. 
 
 Duhonyi József: 

Döntéseket abban a helyzetben kell hozni, amikor döntést kell hozni, és akkor a legjobb 
tudásunknak megfelelően. Lehet, hogy a ma hozott döntésünk öt év múlva majd nem tűnik 
helyesnek, de nem tenni semmit, csak várni, az a legrosszabb. 
 
Cselovszki László: 

Hallgattam Katymári Urat fényekről, járdásításról, és megint azt tapasztaltam, hogy nem 
mondott semmit. Nem értettem, hogy ez mire volt jó megint, de nem is fontos. 
A pályaépítést támogatom. 
 
Hrncsjár Mihályné: 

Szerintem minden érv, és ellenérv már elhangzott. Amennyiben nincs több hozzászólás, 
javaslom hozzunk döntést. 
 
Aki egyetért a műfüves pálya megépítésére a pályázat benyújtásával, és vállalja az önrész 
kifizetését, az kézfeltartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület 6 igen és 1 nem  szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
141/2013.( XI. 6) számú képviselő-testületi határozata: 
                            / műfüves pálya/ 

1./ Vanyarc Községi Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt be az MLSZ 
országos labdarúgó pályaépítési program VI. ütemében kisméretű műfüves pálya építésére a 
Vanyarc belterület 208,209 és 210 helyrajzi számú ingatlanokon. 
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2./ Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja a szükséges 30%-os önerő 
biztosítását saját költségvetése terhére. 
 
3./ A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a projekttel kapcsolatos szerződések 
megkötésére. 
  
            Határidő: azonnal. 
 Felelős: polgármester 
 

4./Bursa Hungarica ösztöndíj rendszerben történő 
részvételről szóló döntéshozatal. 

 
Várnai Ildikó: 

Bursa Hungarica ösztöndíjrendszerhez Vanyarc Önkormányzata csatlakozott, illetve 
regisztrált. Ez azt jelenti, hogy a településen élő, szociálisan hátrányos helyzetű, 
felsőoktatásban résztvevő hallgatók, akik teljes idejű nappali képzésben vesznek részt, azokat 
kérelmükre a testület pénzbeli támogatásban részesítheti. Az önkormányzati pénzbeli 
támogatást fél évre előre egy összegben kell átutalni, majd ezt az összeget kiegészíti egyrészt 
a megyei önkormányzat, és a felsőoktatási intézmény is.  
Kérdésem, hogy a testület vállalja-e a pénzbeli támogatást, igény esetén. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett, a következő határozatot hozta: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
142/2013.( XI. 6) számú képviselő-testületi határozata: 

/ Bursa Hungarica / 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyedileg bírálja el a beérkezett 
szociálisan rászoruló felsőoktatásban tanuló nappali tagozatos hallgatók kérelmét. 
2./ Amennyiben a kérelemben foglaltakat megalapozottnak találja úgy az önkormányzat 
vállalja a pénzbeli támogatás átutalását is. 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester  

 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta 

 
k.m.f. 

 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 

Kökényné Hipszki Judit     Ivánszki Miklósné 
       képviselő                    képviselő 


